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Registre 3373 
Grup d’Estudis d’Esplugues 
 
En relació a la participació ciutadana el dia 22 de febrer us vaig enviar un 
correu electrònic a les persones portaveus que ara per donar-li un 
caràcter més formal us presento com a pregunta al ple a fi i efecte de 
donar-Ii un caràcter més formal: 
 
”Arran d'una proposta ciutadana que vam presentar l'Espluga Viva i el 
Grup d'Estudis i que no vam tramitar correctament he pensat en uns 
suggeriments per millorar la participació ciutadana: 
 
1. Enviar una explicació clara (no una copia del reglament) a les entitats 
de quins són els mecanismes de participació que tenen les entitats al ple 
municipal. 
2. Enviar a les entitats (i persones individuals) que participen en els 
diferents consells I'ordre del dia dels plens. 
3. Que la presentació de preguntes i proposicions i altres es pugui fer a 
través d'Internet i no calgui anar en persona a l'ajuntament. 
 
 
No, respecte al primer i segon punt, estaríem totalment d’acord en enviar una 
explicació clara a les entitats o una còpia del reglament en allò que els hi afecta 
a nivell de ple, i també a les persones que participen en els consells, que 
suposo que deuen ser els diversos consells sectorials que té el municipi. 
 
Quant a la tercera, que és que la presentació de preguntes i proposicions, i 
altres, es pugui fer a través d’internet, i no calgui anar en persona a 
l’Ajuntament, aquí lamentablement nosaltres hem de discrepar, fins i tot ens 
trobem amb què nosaltres ens hem assabentat de la proposta ciutadana que 
havia presentat el mateix Grup d’Estudis i l’Espluga Viva, precisament perquè 
va passar per la comissió de Medi Ambient i Serveis Territorials de la setmana 
passada, quan en canvi ja portava dintre de l’Ajuntament molt de temps, 
malgrat que havia passat per registre municipal, per tant, si a sobre ja no entra 
per registre municipal, sinó que directament per internet, difícilment podríem 
fer-ne un seguiment ni tindríem una constància del que entra o deixa d’entrar a 
l’Ajuntament.  
 
Per tant en això discrepem amb el Sr. Campo, perquè entenem que el control 
només es pot fer a partir dels documents que hi ha enregistrats, que són els 
que podem demanar si són o no hi són, en canvi, si vénen per internet, aquí no 
hi hauria cap mena de control, i no pot ser. 
 
 
 



El Sr. Raventós diu: 
 
“Dues preguntes. És una sola intervenció i són dues preguntes. Aviam, a 
l’últim ple vaig fer una pregunta a l’oposició de les diferències que hi 
havia en l’opinió que tenen els portaveus a la revista El Pont, i em van 
contestar molt àmpliament cada grup de l’oposició el que pensava. 
 
Al final hi va haver una intervenció de la Sra. Alcaldessa, dient que era 
molt interessant el tema, o molt important més que interessant, important 
el tema dels pressupostos, però que era una simple opinió el que jo vaig 
llegir del portaveu socialista, era una opinió. Llavors, jo pregunto: són 
opinions personals el que diuen aquí els portaveus, a la revista El Pont? 
 
Segona pregunta: el que escriuen els portaveus representa al partit i és 
vinculant, o resulta que és una simple opinió personal? Són dues 
preguntes, una, i també als de l’oposició, si quan ho escriuen, o sigui, si 
és una cosa personal del portaveu que ho escriu com una opinió 
personal, pel que vaig entendre que va dir la Sra. Alcaldessa, que diu no, 
és una opinió, o si és realment, potser va ser un error o jo ho vaig 
entendre malament, és una cosa que representa a tot el partit, i és una 
cosa vinculant el que es diu, si és una cosa més important. Ja està.” 
 
En el meu cas, depèn del tema, de vegades són articles molt personals, però 
normalment sempre els consulto, per tant, entenc que és opinió del partit, no 
pot ser mai la meva opinió. Fins i tot recordo algun tema en què he escrit 
algunes coses que no pensava exactament igual com les estava escrivint, 
perquè bàsicament el partit tenia una altra opinió agafada al respecte. Aquest 
és el meu cas. És vinculant, òbviament és vinculant. L’article aquell és l’opinió 
del grup municipal d’Esquerra, i el grup municipal d’Esquerra representa al 
partit. 
 
 
 


